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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2024-12-04 

Tid: 08:45-12:45 

Plats: Hotell Gästis, Varberg 

Närvarande: Hans Ackerot, Tamara Adem, Johan Bergström, Erik Erickson Björstedt, 
Charlotta Eriksson, Peter Green, Helena Gustafsson, Frida Gårdstam, Louise Hasselberg, 

Marie Holmberg, Kristoffer Mollberg, Mikael Olsson, Per Rabe, Lars Rödjer, Sandra 

Samuelsson, Dejana Sekulic Mihajlovic, Thomas Schaffer 

Adjungerade: Anna Nilsson, Linda Nordlöf 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Kristoffer Mollberg, Linda Nordlöf 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 
 
3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 

 
4. Övriga frågor att lyfta in till dagordningen 

Inga övriga frågor lyftes in till dagordningen. 

5. Presentationsrunda 

Kort presentationsrunda med anledning av ny ledamot Louise Hasselberg, 

distriktssköterska från vårdcentralen Hertig Knut. Louise är ny informationssjuksköterska 

för Läkemedelskommittén Halland och kommer att ersätta Helena Gustafsson som inom 
kort avslutar sitt uppdrag. 

6. Rapport från dialogmötet med apoteken 22 oktober 

Charlotta och Dejana återrapporterade kort från senaste dialogmötet med de halländska 

apoteken. Bland annat informerades apoteken om de ändrade 

behandlingsrekommendationerna för tonsillit med hänvisning till Terapirekommendationer 
Halland, som till skillnad från FASS, är uppdaterade.  

Det var god uppslutning på mötet, med representation från de allra flesta apotekskedjor 
och var ett bra forum för utbyte. Nästa dialogmöte planeras till april 2025. 
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7. Rapport om genomfört och planerat möte om GLP-1-analoger med primärvården 

Tamara har anordnat ett antal mötestillfällen för primärvården med syftet att informera om 

och diskutera GLP-1-analoger. Fokus låg främst på de lagstadgade och praktiska 

aspekterna, som har stor inverkan på användningen i praktiken. Vid första mötestillfället 
var det många bra diskussioner samt god uppslutning och det kommer att anordnas 
ytterligare två tillfällen de kommande veckorna.   

8. Rekryteringar till Läkemedelskommittén Halland 

Med anledning av att Läkemedelskommittén saknar representation från offentligt 
finansierad privat hälso- och sjukvård har Tamara kontaktat Capio Movement som är 

positivt inställda till att bidra med reumatolog. Tamara har även varit i kontakt med 

Läkarmedverkan i hemsjukvården där det kan vara aktuellt att rekrytera ledamot för att få 
ett kommununikt perspektiv med i kommittén.  

Arbetsutskottet har tagit beslut om att rekrytera ytterligare en distriktssköterska till 
kommittén, lämpligen från privat regi i norra Halland. 

9. Terapirekommendationer Halland – årets revision och planen för nästa års 

terapiinternat 

Dejana och Charlotta berättade att publicering av de reviderade kapitlen pågår och att 

större nyheter kommer att lyftas i kommande Terapinytt.  

Nästa års internat planerar att hållas i två dagar under veckorna 45―47 och kommer att 
vara på Falkenbergs Strandbad.  

 
10. Visning av Pascal i Cosmic 

Linda visade hur det kommer att fungera för dospatienter i Cosmic samt förklarade hur 

kopplingen mellan Cosmic och Pascal kommer att skilja sig åt från nuvarande 

journalsystem vilket också kommer innebära nytt arbetssätt i Cosmic. Presentationen 

bifogas ledamöterna.  

 
11. Utbildningar våren 2025 

Följande utbildningar planeras för våren 2025 (med reservation för ändringar pga. 

införandet av Cosmic): 

• Fysiskt seminarium i maj – efter diskussion under mötet med preliminärt tema 

obesitas. 

• Digital föreläsning med sjuksköterskor med förskrivningsrätt som främsta 

målgrupp – ämne ej bestämt. 

• Digital föreläsning med primärvårdsläkare som främsta målgrupp – efter diskussion 

under mötet beslut om att ej hålla utbildning med tanke på målgruppens 

begränsade möjligheter att delta månaderna före införandet av Cosmic. 

 
12.  Övrigt 

Tamara informerade ledamöterna om några aktuella punkter gällande restsituationer samt 

att det planeras för en workshop i början av 2025 där LOK (Nätverk för Sveriges 

Läkemedelskommittéer) tillsammans med Läkemedelsverket ska diskutera nationell 
samverkan för receptläkemedel.  
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13. Mötets avslutande 

Mötet avslutades. 

 

 
 

 
 

Vid protokollet:   Vidi: 

 

Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 

 

 
 

Justeras:   Justeras: 

 
Kristoffer Mollberg  Linda Nordlöf 


